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Z Á P I S 
z 7. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 23. května 2019 
od 9.00 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

  62 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy (z toho 3 poslanci PS         
       PČR) 
   26 zástupců městských částí hl. m. Prahy 
        Ing. Zdena Javornická – pověřená řízením MHMP 
     4 zástupci ředitelky MHMP 

                              29 ředitelů a zástupců odborů MHMP  
                                                   15 ředitelů organizací 

                20 zástupců tisku 
                  6 poslanců PS PČR (z toho současně i 3 členové ZHMP) 
                  4 hosté 
 

CELKEM přítomných: 164 osob 
 

 
OMLUVENI: 

 
Ing. Mgr. Jaromír Beránek – od 9 do 10 hodin 
 
PharmDr. Petr Fifka  
 
JUDr. Petr Novotný 
 
PhDr. Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D.  
od 10,45 do 14 hodin 
 
Ing. David Vodrážka 
 
Mgr. Zdeněk Zajíček – od 12 hodin na část 
jednání 
 
JUDr. Jiří Pospíšil – od 10 do 12 hodin, od 18 
do 22 hodin 
 
Mgr. Jakub Stárek – do 9,30 hodin 
 
Ing. Petr Hlubuček – do 10 hodin 
 
Ing. Ivan Pilný – od 22,45 hodin 
 
Mgr. Marta Gellová – od 6,50 hodin 
 
Radomír Nepil – od 6,50 hodin 
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Ing. Ondřej Prokop – od 6,50 hodin 
 
Milan Maruštík – od 6,50 hodin 
 
Ing. Radek Lacko – od 6,50 hodin 
 
Ing. Petr Stuchlík – od 10,30 do 11,30 hodin,  
od 6,56 do konce jednání 
          
 

7. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 9,03 hodin.   
 
Po zahájení a uvítání přítomných předsedající primátor hl. m. Prahy vyhlásil na žádost 
předsedkyně klubu ODS Udženija přestávku na 20 minut. 
 
Přestávka 9,04 – 9,20 hodin 

 
  Po ukončení přestávky primátor hl. m. Prahy konstatoval, že podle prezence byla na 

zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo tedy schopno se usnášet. 
        Primátor hl. m. Prahy dále konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 
zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 
řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 
připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 
jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 
          Ověřením zápisu byli pověřeni Jiří Dohnal a Jiří Zajac. 
 
Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              
předseda: prof. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr. MSc. 
členové:  Mgr. Martin Benda  
                Viktor Mahrik 
                Ing. Ondřej Prokop 
                Ing. Ondřej Martan 
 
tajemník: JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel odboru LEG MHMP 
PRO: 51 PROTI:  0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 
 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 
 
 
 
 
 
 
 

 

http://www.praha.eu/
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Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada hl. m. Prahy na svém 
jednání v pondělí dne 13. května stanovila „Návrh programu jednání 7. zasedání 
Zastupitelstva hl. m. Prahy", který obdrželi členové ZHMP e-mailem a který byl zveřejněn 
spolu se svoláním tohoto jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy způsobem stanoveným 
příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městě Praze. Dále primátor hl. m. Prahy sdělil, 
že následně Rada hl. m. Prahy v pondělí dne 20. května doplnila původní návrh programu o 
další materiály k projednání. Primátor hl. m. Prahy dále sdělil, že upravenou, Radou 
schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem, doplněné tisky byly 
k dispozici v elektronické podobě a byly rovněž zpřístupněny občanům.  

Primátor hl. m. Prahy přítomné informoval, že mezi dozařazenými tisky jsou dva 
jeho tisky, a to bod č. 12 - tisk Z — 7197 „K záměru odboru informatické infrastruktury 
MHMP na realizaci veřejné zakázky „Zajištění elektronických komunikací v oblasti 
datových služeb na území hl. m. Prahy na rok 2020-2024". Uvedl, že tisk je nutné 
projednat na tomto zasedání, a to z důvodu urychlení zahájení celého procesu a realizace 
veřejné zakázky. Dále sdělil, že druhým jeho doplněným tiskem je bod č. 13 - tisk Z - 7367 
„K návrhu na schválení stanov a spoluzaložení spolku prg.ai,z.s." Dozařazení tohoto tisku 
zdůvodnil zahájením skutečné podpory výzkumu, vývoje, vzdělávání, inovací a podnikání 
v oblasti umělé inteligence v regionu Praha.  
 
K dozařazeným tiskům vystoupili: předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, 
radní Johnová, radní Třeštíková, náměstek primátora Scheinherr, náměstek primátora 
Vyhnánek, radní Chabr, radní Šimral 
 
V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP: Ing. Aleš Moravec – 
Občané za svá práva, Miroslav Matějka, Jiří Chvojka, Hana Chlebcová, Petra Hájková 
 
V průběhu probíhající diskuse převzal řízení schůze 1. náměstek primátora Hlaváček a 
opět převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 
Opět převzal řízení schůze 1. náměstek primátora Hlaváček.  
V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Pilný, Martan, 
Stuchlík, Udženija, radní Třeštíková, předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, 
Nacher, radní Zábranský, radní Chabr, Prokop, Portlík, radní Johnová, předseda výboru pro 
IT a Smart City ZHMP Beránek, Kallasch, primátor hl. m. Prahy, Zajac, Nepil, 
předsedkyně výboru pro sociální politiku ZHMP Horáková, Krausová 
 
předsedkyně klubu Pirátů Krausová a další dva předsedové klubů ZHMP – požádali o 
přestávku 30 minut na jednání klubů.  
Před zahájením přestávky vystoupil předseda návrhového výboru a zrekapituloval 
předložené návrhy. 
 
Přestávka 11,43 – 12,14 hodin 
 
Po ukončení přestávky převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 
 
předsedkyně klubu Pirátů Krausová – požádala o přestávku 3 minuty, aby se členové 
ZHMP sešli do sálu 
 
Přestávka 12,16 – 12,22 hodin 
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člen ZHMP Nacher – vyjádřil se k zahájenému hlasování primátorem hl. m. Prahy a 
dodržování času vyhlášené přestávky. Reagoval primátor hl. m. Prahy. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Pilného – vyřadit bod poř. č. 12, tisk Z – 7197 „K záměru 
odboru informatické infrastruktury MHMP na realizaci veřejné zakázky „Zajištění 
elektronických komunikací v oblasti datových služeb na území hl. m. Prahy na rok 2020 -
2024" z programu tohoto jednání 
PRO:   21 PROTI:  10 ZDR. 23 

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Martana – zařadit bod „Změna pravidel pronájmu 
pozemků ve vlastnictví hl. m. Prahy pro zemědělské účely“ do programu tohoto jednání 
jako bod poř. č. 7 
PRO: 22    PROTI: 1 ZDR.  32 

Nebylo přijato. 
 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Stuchlíka – zařadit bod „Podhodnocené náklady na 
údržbu tramvajových tratí v Praze“ do programu tohoto jednání jako bod poř. č. 26 
PRO:  21 PROTI:  3 ZDR.  31 

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu členky ZHMP Udženija – zařadit bod „Informace o situaci ve 
Zvíkovecké  kytičce, Domově Svojšice a informace o oblasti v sociálních službách“ jako 
bod poř. č. 1 
PRO:  25 PROTI:  7 ZDR.   24 

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderové – zařadit tisk Z – 
7400 „K podnětu na privatizaci bytového fondu hlavního města Prahy“ na pevný čas 15 
hodin 
PRO:   59  PROTI: 0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderové – zařadit tisk Z – 
7399 „Podnět k prověření informovanosti zastupitelů a zmírnění škody“ jako poslední za 
tisky primátora hl. m. Prahy 
PRO:  21   PROTI: 17 ZDR.  19 

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Pilného – vyřadit bod č. 13, tisk Z – 7367 „K návrhu na 
schválení stanov a spoluzaložení spolku prg.ai,z.s." z programu tohoto jednání 
PRO:  21  PROTI: 8 ZDR.  27 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu členky ZHMP Udženija – zařadit bod „Informace o falšování zápisu 
z Rady 29. 4. 2019“ jako první bod primátora hl. m. Prahy 
PRO:  21  PROTI: 11 ZDR.  24 

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 
PRO:  51 PROTI:  0 ZDR.  2 

Bylo přijato. 
 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 
 

Ve 12,30 hodin zahájil primátor hl. m. Prahy bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů 
HMP“ 
 
                             
                 

 
Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 
 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu.. 
 
Ve 13,15 hodin byl zahájen bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“.   
 
                             
                 

 
Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  
 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
 

člen ZHMP Nacher – k interpelacím členů ZHMP a následným písemným odpovědím na 
ně. Reagoval primátor hl. m. Prahy. 
 
Po ukončení bodu „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“ byla předsedajícím 
primátorem hl. m. Prahy vyhlášena přestávka do 14,30 hodin. 
 
Přestávka 14,06 – 14,34 hodin 
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    1  
 

radní Johnová 

 
k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou jednorázové účelové neinvestiční dotace 
z kap. 0582 a úpravu rozpočtu v roce 2019 
 
  
   TISK:        Z – 7179 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 8    
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/1 
Materiál uvedla radní Johnová. 
 
člen ZHMP Bílek – technická – vyzval primátora hl. m. Prahy k ukončení diskuse k tomuto 
bodu. Reagoval primátor hl. m. Prahy. 
 
člen ZHMP Nepil – technická – vyjádřil podporu při hlasování o tomto tisku 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Portlík, předsedkyně výboru pro sociální politiku 
ZHMP Horáková, Arden. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
    2  
 

radní Johnová 

 
k návrhu na převod nevyčerpaných finančních prostředků z roku 2018 a poskytnutí finančních 
prostředků formou individuální účelové investiční dotace z kap. 0504 Středisku prevence a 
léčby drogových závislostí - DROP IN, o.p.s. v roce 2019 
 
  
   TISK:        Z – 6917 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   56       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/2 
Materiál uvedla radní Johnová. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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    3 
 

radní Johnová 

 
k návrhu Memoranda mezi Městskou částí Praha 6 a hlavním městem Prahou 
 
  
   TISK:        Z – 7316 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:   0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/3 
Materiál uvedla radní Johnová. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Dlouhý, radní Johnová, Stárek, radní Chabr, 
Nepil 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
    4 
 

radní Johnová 

 
k návrhu dalšího postupu při řešení budoucího fungování Nemocnice Na Františku 
 
  
   TISK:        Z – 7338 
Materiál uvedla radní Johnová. 
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Stuchlík. 
 
Projednávání bodu bylo přerušeno z důvodu zařazeného tisku Z – 7400 v pevném čase 15 
hodin. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



8 
 

Tisk byl projednán v pevném čase od 15,00 hodin. 
V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze 1. náměstek primátora Hlaváček a 
poté převzal řízení schůze náměstek primátora Hlubuček. V průběhu projednávání bodu 
převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 
    
 

předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová 

 
k podnětu na privatizaci bytového fondu hlavního města Prahy 
 
  
   TISK:        Z – 7400 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                     PRO:   33       PROTI:  1        ZDRŽEL SE:  26   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/4 
Materiál uvedla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová. 
 
členka ZHMP Krausová – reagovala na úvodní slovo předsedkyně výboru kontrolního 
ZHMP Janderové ve věci výsledku hlasování o dané problematice na posledním jednání 
výboru kontrolního ZHMP. Následně reagovala předsedkyně výboru kontrolního ZHMP 
Janderová s poděkováním za upřesnění výsledku hlasování.  
 
V diskusi vystoupili tito občané HMP: Marcela Láska, Petra Hájková, Hana Chlebcová, 
Helena Jínová, Miroslav Jungwirth, Jiří Hodeček, Ondřej Liška, Irena Tawabová, 
Miloslava Lhotanová, Ing. Vít Janoušek  
(na žádost několika občanů HMP byl rozdán podklad s údaji o Bytovém družstvu Generála 
Janouška a podklad od JUDr. Radky Chlebcové, PhD., advokátky) 
 
člen ZHMP Nepil – technická – požádal radního Zábranského o okamžité zodpovídání 
dotazů z důvodu přehlednosti. Reagoval radní Zábranský.  
 
V rámci diskuse občanů HMP průběžně vystupoval radní Zábranský, který reagoval na 
diskusní příspěvky. 
 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Pospíšil, Udženija, Nacher, radní Zábranský. 
V rámci diskuse vystoupil Petr Dolínek – poslanec PS PČR. Dále vystoupili tito členové 
ZHMP: Nepil, Prokop, Zajac, Brož, Portlík, Dlouhý, předsedkyně výboru kontrolního 
ZHMP Janderová, předseda výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční 
vztahy ZHMP Wolf, Stuchlík 
 
radní Zábranský – technická – reagoval na dotaz člena ZHMP Bílka ve věci názoru 
Pirátské strany na danou problematiku. člen ZHMP Bílek – technická – k usnesení a 
porušení zákona 
 
Závěrečné slovo přednesla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, která 
reagovala na diskusní příspěvky.  
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Před zahájením avizované přestávky primátorem hl. m. Prahy vystoupil předseda 
návrhového výboru a zrekapituloval předložené návrhy. 
 
člen ZHMP Nacher – technická – k délce přestávky a tisku, který byl zařazen na pevný čas 
17 hodin 
 
předseda klubu TOP 09 a STAN – Spojené síly pro Prahu Pospíšil – požádal o přestávku 
na 10 minut 
 
členka ZHMP Udženija – k případnému hlasování o změně programu z důvodu posunutí 
času zahájení bodu v pevný čas 17 hodin 
 
Přestávka 16,47 – 17,03 hodin 
 
člen ZHMP Nepil – technická – navrhl procedurální návrh na přerušení projednávání bodu 
s pevným časem od 17 hodin s tím, že tisk Z – 7400 by byl dokončen a následně v 17,15 
hodin by bylo zahájeno projednávání bodu původně plánovaného na pevný čas 17 hodin.  
 
Procedurální návrh člena ZHMP Nepila na úpravu programu s tím, že původně plánovaný 
bod s pevným časem 17 hodin se posune na 17,15 hodin 
Pro: 60  Proti: 0  Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 
Pozměňovací návrh usnesení předsedkyně kontrolního výboru ZHMP Janderové 
v následujícím znění:  
„Zastupitelstvo hl. m. Prahy  
1. bere na vědomí závěr kontrolního výboru Zastupitelstva hl. m. Prahy ze dne 22. 5. 2019 
2. ukládá Radě hl. m. Prahy zajistit plnění usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy č. 38/154 ze 
dne 14. 6. 2018“ Termín: 30. 6. 2019 
 
ředitel odboru LEG MHMP JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. se vyjádřil na výzvu primátora hl. 
m. Prahy k proceduře hlasování o textu usnesení. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
Radní Šimral informoval přítomné, a to na základě informačního tisku Z - 7362 o 
mimořádném činu učitele Mgr. Daniela Rubína při záchraně lidského života. Vzhledem 
k mimořádnému počinu při záchraně lidského života byl následně Mgr. Daniel Rubín 
oceněn medailí za mimořádné nasazení ve službách hl. m. Prahy.  
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Tisk byl projednán v pevném čase 17,15 hodin 
    
 

předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová 

 
k "Petici za zachování Sokola v Motole pro potřeby místní komunity" 
 
  
   TISK:        Z – 7361 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0  
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/5 
Materiál uvedla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová. 
 
V diskusi vystoupil občané HMP Jaroslav Pašmik. 
 
V diskusi vystoupil radní Chabr. 
 
Předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová přečetla text usnesení, o kterém bylo 
následně hlasování. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Vyhnánek a opět 
převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. Dále v průběhu projednávání bodu převzal 
řízení schůze 1. náměstek primátora Hlaváček a opět předal řízení schůze primátorovi hl. 
m. Prahy. 
    4 
 

radní Johnová 

 
k návrhu dalšího postupu při řešení budoucího fungování Nemocnice Na Františku 
 
  
   TISK:        Z – 7338 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                      PRO: 38         PROTI: 1         ZDRŽEL SE:  19   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/6 
V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Johnová, Nacher, předseda 
výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP Wolf, Portlík, 
předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová. V rámci diskuse vystoupil Mgr. Pavel 
Čižinský – starosta MČ Praha 1. Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kaštovský, 
Stuchlík, Brož, Bílek, radní Kordová Marvanová, předseda výboru pro infrastrukturu, 
technickou vybavenost a životní prostředí MHMP Růžička, Čižinský 
 
člen ZHMP Bílek – technická – k vlastnictví 2 subjektů a k principu jejich spolupráce 
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člen ZHMP Vondra – technická - procedurální návrh na prodloužení jednání po 19. hodině 
Pro: 37 Proti: 0  Zdr. 9 
Bylo přijato. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Vyhnánek. 
  5/1 
 

radní Třeštíková 

 
k návrhu na udělení grantů v rámci "Programů v oblasti podpory aktivit integrace cizinců na 
území hl.m. Prahy pro rok 2019" 
 
  
   TISK:        Z – 7156 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:      PRO:  33        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   Zmatečné 
 
   Opakované HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:    PRO:  35        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 4    
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/7 
Materiál uvedla radní Třeštíková. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
člen ZHMP Stárek – technická – u hlasování došlo k omylu. Reagoval předseda výboru pro 
kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP Wolf. Následně reagoval 
primátor hl. m. Prahy, který požádal o opakované hlasování k textu usnesení. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
  5/2 
 

radní Třeštíková 

 
k návrhu na udělení grantů hlavního města Prahy v rámci "Programů v oblasti podpory 
aktivit národnostních menšin na území hl.m. Prahy pro rok 2019" a „Víceletých programů v 
oblasti podpory aktivit národnostních menšin na území hl. m. Prahy (2019 - 2022)“ 
 
  
   TISK:        Z – 7184 
 
  HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  37        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 6    
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/8 
Materiál uvedla radní Třeštíková. 
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V diskusi vystoupil člen ZHMP Bílek. 
 
Závěrečné slovo přednesla radní Třeštíková, která reagovala na diskusní příspěvek. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
  5/3 
 

radní Třeštíková 

 
k návrhu na udělení grantů hl. m. Prahy vlastníkům památkově významných objektů v roce 
2019 
 
  
   TISK:        Z – 7257 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   50       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/9 
Materiál uvedla radní Třeštíková. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
   6 
 

radní Třeštíková 

 
k návrhu na úpravu rozpočtu kapitoly 06, odboru 62 - KUC MHMP a poskytnutí 
individuálních účelových dotací v oblasti kultury v roce 2019 
 
  
   TISK:        Z – 7211 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/10 
Materiál uvedla radní Třeštíková. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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   7 
 

radní Kordová Marvanová 

 
k volbě přísedících Městského soudu v Praze 
 
  
   TISK:        Z – 7282 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 53         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/11 
Materiál uvedla radní Kordová Marvanová. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro bezpečnost ZHMP Koubek, 
Nepil, předseda výboru pro legislativu, veřejnou správu a transparentnost ZHMP Dohnal, 
radní Kordová Marvanová, Brož 
 
Závěrečné slovo přednesla radní Kordová Marvanová, která reagovala na diskusní 
příspěvky. 
 
Pozměňovací návrh předsedy výboru pro bezpečnost ZHMP Koubka – v textu usnesení ze 
seznamu jmen vypustit jméno „Mgr. Milan Glombic“  
Pro: 44 Proti: 0 Zdr. 10 
Bylo přijato. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
místopředseda klubu TOP 09 a STAN – Spojené síly pro Prahu Vondra – požádal o 20 
minut přestávky na jednání klubu, k jeho návrhu se připojil i další předseda klubu 
 
Přestávka 19,18 – 19,40 hodin 
 
Po ukončení přestávky byla na žádost klubu Praha Sobě, Pirátů a TOP 09 a STAN – 
Spojené síly pro Prahu vyhlášena další přestávka do 20,05 hodin a na žádost klubu Pirátů 
byla prodloužena do 20,10 hodin 
 
předsedkyně klubu ODS Udženija a předseda klubu ANO Nacher – požádali ještě o 
přestávku na 15 minut, tedy do 20,25 hodin 
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   8  
 

primátor hl. m. Prahy 

 
k návrhu změn Integrované strategie pro integrované teritoriální investice Pražské 
metropolitní oblasti na programové období 2014-2020 
 
  
   TISK:        Z – 7271 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                      PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  11   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/12 
Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, primátor hl. m. Prahy, předseda výboru pro 
IT a Smart City ZHMP Beránek 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
    9  
 

primátor hl. m. Prahy 

 
ke schválení projektů v rámci 37. výzvy Operačního programu Praha - pól růstu ČR 
 
  
   TISK:        Z – 7227 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  58        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/13 
Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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   10  
 

primátor hl. m. Prahy 

 
k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z Operačního programu 
Praha - pól růstu ČR v roce 2019 
 
  
   TISK:        Z – 7223 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  59        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/14 
Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze 1. náměstek primátora Hlaváček. 
   11 
 

primátor hl. m. Prahy 

 
k návrhu Pravidel pro projednávání návrhů zahraničních pracovních cest členů Zastupitelstva 
hlavního města Prahy a ředitele Magistrátu hlavního města Prahy 
 
  
   TISK:        Z – 7346 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI:  1        ZDRŽEL SE: 12    
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/15 
Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Prokop, primátor hl. m. Prahy, Portlík, Bílek, 
Stuchlík, Pilný, radní Šimral, Nacher, Nepil 
 
Usnesení bylo přijato. 
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   12 
 

primátor hl. m. Prahy 

 
k záměru odboru informatické infrastruktury MHMP na realizaci veřejné zakázky „Zajištění 
elektronických komunikací v oblasti datových služeb na území hl. m. Prahy na rok 2020-
2024“ 
 
  
   TISK:        Z – 7197 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  34        PROTI:  14        ZDRŽEL SE: 3    
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/16 
Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Pilný, Zajíček, Nepil, primátor hl m. Prahy, 
Kallasch, Stuchlík, Brož, Prokop, Nacher, předsedkyně výboru pro infrastrukturu, 
technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP Plamínková. V rámci diskuse vystoupil 
Bc. Ladislav Tobiáš, MSc. MPA – pověřený řízením odboru informatické infrastruktury 
MHMP. Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Bílek, Martan, Sedeke 
 
člen ZHMP Pilný – technická – vznesl procedurální návrh na přerušení projednávání 
tohoto bodu do příštího zasedání ZHMP 
Pro: 20 Proti: 8 Zdr. 25 
Nebylo přijato. 
 
Závěrečné slovo přednesl primátor hl. m. Prahy, který reagoval na diskusní příspěvky. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
   13 
 

primátor hl. m. Prahy 

 
k návrhu na schválení stanov a spoluzaložení spolku prg.ai, z.s. 
 
  
   TISK:        Z – 7367 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  37        PROTI:  3       ZDRŽEL SE:  15   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/17 
Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Pilný, předseda výboru pro IT a Smart City 
ZHMP Beránek, Brož 
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Závěrečné slovo přednesl primátor hl. m. Prahy, který reagoval na diskusní příspěvky. 
 
Pozměňovací návrh člena ZHMP Pilného – původní text usnesení navrhl doplnit o nový 
text ve znění:  
„Zastupitelstvo hl. m. Prahy  
1. podporuje myšlenku založení spolku prg.ai, z.s. jako krok správným směrem k podpoře 
a prosazení Prahy jako významného evropského centra umělé inteligence;  
2. konstatuje, že finanční a nehmotné závazky jednotlivých členů jsou nerovnoměrné, 
rozhodovací pravomoc hl. m. Prahy je nízká, organizace členské schůze, včetně jejich 
rozhodovacích a dalších kompetencí nejsou jasně formulovány, stejně jako potenciální 
výdělečná činnost spolku; 
3. podmiňuje schválení stanov spolku projednáváním a schválením stanov výborem pro 
výchovu a vzdělávání a výborem pro IT, a to především vzhledem k nejasnostem 
uvedeným v bodě 2 tohoto usnesení; 
4. požaduje schválení vkladu a vyplývajících finančních závazků hl. m. Prahy pro rok 2019 
a 2020 Zastupitelstvem hl. m. Prahy“ 
Pro: 20 Proti: 9 Zdr. 25 
Nebylo přijato. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 
   14 
 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 
k návrhu zadání změny ÚP - 3139 (fáze "zadání", vlna 12) 
 
  
   TISK:        Z – 7195 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/18 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 
 
V diskusi vystoupila Ing. Eva Tylová – zástupkyně starosty MČ Praha 12.  
 
V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči 
ZHMP Zeman. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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   15 
 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 
k návrhu změny ÚP - Z 1908 (fáze "návrh", vlna 07) 
 
  
   TISK:        Z – 7062 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/19 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 
 
V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči 
ZHMP Zeman. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
   16 
 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 
k zamítnutí návrhu celoměstsky významné změny V ÚP SÚ hl. m. Prahy - Z 2862/00 (MČ 
Praha - Vinoř, k.ú. Vinoř, Výstavba rodinného domu) 
 
  
   TISK:        Z – 7159 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/20 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán 
a památkovou péči ZHMP Zeman, Martan 
 
Usnesení bylo přijato. 
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 17/1 
 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 
k návrhům na pořízení změn/úprav ÚP - 1. skupina (fáze „podnět“, vlna 07) 
 
  
   TISK:        Z – 7192 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/21 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 
 
V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči 
ZHMP Zeman. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
 17/2 
 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 
k návrhům na pořízení změn/úprav ÚP - 2. skupina (fáze „podnět“, vlna 07) 
 
  
   TISK:        Z – 7193 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/22 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 
 
V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči 
ZHMP Zeman. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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 17/3 
 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 
k návrhům na pořízení změn/úprav ÚP - 3. skupina (fáze „podnět“, vlna 07) 
 
  
   TISK:        Z – 7194 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 55         PROTI:  0         ZDRŽEL SE: 1    
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/23 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 
 
Procedurální návrh člena ZHMP Stuchlíka na přerušení tohoto jednání 
Pro: 20  Proti: 14  Zdr. 18 
Nebylo přijato. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Vyhnánek. 
 18/1 
 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 
k návrhům na pořízení změn ÚP - 1. skupina (fáze "podnět", vlna 18) 
 
  
   TISK:        Z – 7090 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/24 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Martan, Portlík, předseda výboru pro územní 
rozvoj, územní plán a památkovou péči ZHMP Zeman, Stárek 
 
Závěrečné slovo přednesl I. náměstek primátora Hlaváček, který reagoval na diskusní 
příspěvky. 
 
člen ZHMP Martan – technická – vznesl dotaz k průběhu hlasování. Reagoval předseda 
návrhového výboru Dlouhý a následně reagoval člen ZHMP Martan a opět reagoval 
předseda návrhového výboru Dlouhý 
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I.náměstek primátora Hlaváček se v rámci závěrečného slova ztotožnil s návrhem z ODS u 
změny 30/2018, kde v rámci pozměňovacího návrhu byla použita stejná formulace jako u 
změny 26/2018. Návrh ještě následně upřesnil člen ZHMP Martan. Následně proběhlo 
hlasování k návrhu na rozšíření původního textu usnesení, a to v bodě „IV. ukládá….“ o 
nový text ve znění: „2. ukládá I. náměstkovi primátora doc. Ing. arch. Petrovi Hlaváčkovi 
1. jako určenému členu Zastupitelstva hl. m. Prahy ke spolupráci při pořizování územně 
plánovací dokumentace, aby v rámci spolupráce s pořizovatelem při zpracování návrhu 
zadání změny ÚP, dle § 47 zákona č. 183/2006 Sb. (Stavební zákon), byl do návrhu zadání 
stanoven požadavek na maximální kód míry využití území OV-G. Termín: 30. 9. 2019 
Pro: 51 Proti: 0  Zdr. 1 
Bylo přijato. 
  
Usnesení bylo přijato. 
 
 18/2 
 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 
k návrhům na pořízení změn ÚP - 2. skupina (fáze "podnět", vlna 18) 
 
  
   TISK:        Z – 7091 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/25 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 
 
V diskusi vystoupili tito občané HMP: Ing. Aleš Moravec – Občané za svá práva. V rámci 
diskuse občanů vystoupil I. náměstek primátora Hlaváček. Dále v diskusi vystoupili tito 
občané HMP: doc. Giuseppe Maiello, Ph.D., Zorka Starčevičová 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Martan, I. náměstek primátora Hlaváček, 
předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči ZHMP Zeman, 
Portlík, Stuchlík, Murňák,  
 
člen ZHMP Martan – technická – k proběhlé diskusi na výboru pro územní rozvoj, územní 
plán a památkovou péči ZHMP. Reagoval I. náměstek primátora Hlaváček. 
 
Procedurální návrh člena ZHMP Stuchlíka – stáhnout tisk Z – 7354 „K finančnímu krytí 
Geologického průzkumu Metra I. D“  
Pro: 20 Proti: 23 Zdr.10 
Nebylo přijato. 
 
člen ZHMP Stuchlík – technická – k významu výborů ZHMP, reagoval náměstek primátora 
Vyhnánek 
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I.náměstek primátora Hlaváček v příloze č. 1 k usnesení v části „ Návrhy na pořízení změn 
vlny 18 ÚP SÚ HMP doporučené ke schválení navrhl vypustit změnu č. 161/2018 
(Klánovická spojka – východní část) 
 
Pozměňovací návrhy na rozšíření původního textu usnesení, a to v bodě „IV. ukládá….“ o 
nový text ve znění: „2. ukládá I. náměstkovi primátora doc. Ing. arch. Petrovi Hlaváčkovi  
1. jako určenému členu Zastupitelstva hl. m. Prahy ke spolupráci při pořizování územně 
plánovací dokumentace, aby v rámci projednávaného návrhu změny ÚP na základě návrhu 
na pořízení změny 116/2018, ve veřejném projednání podal jako určený zastupitel 
připomínku ke zmenšení řešeného území o veřejné komunikace. Termín: 31. 12. 2020 
2. jako určenému členu Zastupitelstva hl. m. Prahy ke spolupráci při pořizování územně 
plánovací dokumentace, aby v rámci projednávaného návrhu změny ÚP na základě návrhu 
na pořízení změny 190/2018 a změny 158/2018, ve veřejném projednání podal jako určený 
zastupitel připomínku ke snížení navrhovaného kódu míry využití území o 1 stupeň. 
Termín 31. 12. 2020“ 
Pro: 56 Proti: 0  Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 
 18/3 
 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 
k návrhům na pořízení změn ÚP - 3. skupina (fáze "podnět", vlna 18) 
 
  
   TISK:        Z – 7092 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  1   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/26 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 
 
člen ZHMP Martan – technická – k procesu projednávání celé skupiny změn ÚP. Reagoval 
I. náměstek primátora Hlaváček.  
 
V diskusi vystoupila Ing. Eva Tylová – místostarostka MČ Praha 12. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán 
a památkovou péči ZHMP Zeman, Bílek, Stuchlík, Hanzlík, I. náměstek primátora 
Hlaváček 
 
Usnesení bylo přijato. 
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   19 
 

náměstek primátora Hlubuček 

 
k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy v roce 2019 a poskytnutí účelových dotací 
městským částem Praha - Ďáblice a Praha – Březiněves 
 
  
   TISK:        Z – 7183 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 51         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/27 
Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
  20/1 
 

náměstek primátora Hlubuček 

 
k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 1773/34 v k. ú. Slivenec do vlastnictví  
hl. m. Prahy 
 
  
   TISK:        Z – 7067 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   48       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/28 
Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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  20/2 
 

náměstek primátora Hlubuček 

 
k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 1110/41 v k. ú. Radotín do vlastnictví  
hl. m. Prahy 
 
  
   TISK:        Z – 7139 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:   0       ZDRŽEL SE: 0    
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/29 
Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
  21 
 

náměstek primátora Hlubuček 

 
k návrhu na uzavření dodatku č. 16 ke smlouvě č. INO/67/04/001657/2004 ze dne 18.8.2004, 
ve znění dodatků č. 1 - 15, o poskytování finančního příspěvku na údržbu areálu Botanické 
zahrady Univerzity Karlovy v Praze 
 
  
   TISK:        Z – 7232 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/30 
Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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  22 
 

náměstek primátora Hlubuček 

 
k návrhu na poskytnutí dotací na podporu projektů ke zlepšení stavu životního prostředí hl. m. 
Prahy pro rok 2019 
 
  
   TISK:        Z – 7201 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  36        PROTI:   14       ZDRŽEL SE: 6    
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/31 
Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 
 
V diskusi vystoupila Ing. Eva Tylová – místostarostka MČ Praha 12. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP:  Nepil, Nacher, Štampach, Prokop, Murňák, 
Portlík, předsedkyně výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí 
ZHMP Plamínková, Stuchlík, I. náměstek primátora Hlaváček, Bílek, náměstek primátora 
Hlubuček, Martan, Zajac, předseda výboru pro zdravotnictví, sport a volný čas ZHMP 
Růžička, Sedeke, Brož, Stárek  
 
Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Hlubuček, který reagoval na diskusní 
příspěvky. 
 
Přestávka na 5 minut pro jednání klubů ZHMP – do 1,05 hodin 
 
Návrh člena ZHMP Portlíka a člena ZHMP Nachera  - do původního textu usnesení doplnit 
do bodu 3. 1. ukládá Radě HMP…..“ nový text ve znění: „2. zajistit do smluvních 
podmínek o čerpání dotací, aby organizace, které veřejné prostředky čerpají, podléhaly 
povinnosti poskytovat informace obdobně dle zákona 106/1999 Sb.“ 
Pro: 19 Proti: 10 Zdr. 24 
Nebylo přijato. 
 
Návrh člena ZHMP Nepila s následujícím textem usnesení ve znění: „vyřadit granty pro 
organizace Arnika a Auto*Mat v celkové výši 3 130 tisíc Kč a ukládá Radě HMP použít 
3 130 tisíc na kampaň proti týrání zvířat“ 
Pro: 23 Proti: 19 Zdr. 14 
Nebylo přijato. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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  23 
 

náměstek primátora Scheinherr 

 
k návrhu na schválení Plánu udržitelné mobility Prahy a okolí 
 
  
   TISK:        Z – 7140 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:    PRO:  24    PROTI:  0    ZDRŽEL SE:  0       ZMATEČNÉ            
   Druhé HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:     PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0                      
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/32 
Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dopravu ZHMP Richter, 
náměstek primátora Scheinherr, Martan, Stuchlík, Nepil, Prokop, Stárek, Bílek, Portlík 
 
Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Scheinherr, který reagoval na diskusní 
příspěvky. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
Řízení schůze převzal I. náměstek primátora Hlaváček a opět převzal řízení schůze 
primátor hl. m. Prahy. 
  24 
 

náměstek primátora Scheinherr 

 
k finančnímu krytí Geologického průzkumu Metra I.D 
 
  
   TISK:        Z – 7354 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  37        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  2   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/33 
Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Prokop, Stuchlík, náměstek primátora Scheinherr, 
Udženija, Martan, Zajac, Nepil, Nacher, primátor hl. m. Prahy, Brož, Bílek, radní 
Zábranský, radní Chabr, Portlík, Maruštík, Sedeke, radní Kordová Marvanová. V rámci 
diskuse vystoupil Ing. Petr Witowski – generální ředitel Dopravního podniku HMP, a.s. a 
Mgr. et Mgr. Jakub Michálek – poslanec PS PČR. Dále vystoupil člen ZHMP Stárek. 
V rámci diskuse vystoupil JUDr. Richard Mařík – ředitel OVO MHMP. V rámci diskuse 
vystoupil JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel LEG MHMP. 
V pokračující diskusi vystoupila členka ZHMP Burgerová, Zajíček. 
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Procedurální návrh člena ZHMP Zajace na ukončení tohoto jednání ve 3,00 hodiny 
Pro: 24 Proti: 22 Zdr. 10 
Nebylo přijato. 
 
Přestávka 4 minuty 
 
předseda klubu TOP 09 a STAN – Spojené síly pro Prahu ZHMP Pospíšil – požádal o 
přestávku na 10 minut pro jednání klubu 
 
Přestávka 3,47 – 3,57 hodin 
 
Procedurální návrh člena ZHMP Stuchlíka na přerušení jednání od 5,05 do 7,05 hodin 
Pro: 10 Proti: 27 Zdr. 3 
Nebylo přijato. 
 
člen ZHMP Stárek – technická – k tajnému hlasování a hlasovacím lístkům z jednání Rady 
HMP. Reagoval primátor hl. m. Prahy. 
 
Procedurální návrh člena ZHMP Stárka na přerušení jednání tohoto ZHMP do doby 
návratu primátora hl. m. Prahy s jeho sakem a hlasovacími lístky z tajného hlasování na 
Radě HMP 
Pro: 20 Proti: 21 Zdr. 2 
Nebylo přijato. 
 
předseda klubu TOP 09 a STAN – Spojené síly pro Prahu ZHMP Pospíšil – požádal o 
přestávku pro jednání klubu. Po uplynutí časového limitu, vyhrazeného pro přestávku 
primátor hl. m. Prahy vyhlásil přestávku na 10 minut, a to na žádost předsedy klubu TOP 
09 a STAN – Spojené síly pro Prahu ZHMP Pospíšila 
 
člen ZHMP Nacher – technická – požádal o přestávku na 10 minut pro zpracování textu 
usnesení a na žádost předsedkyně klubu Pirátů Krausové byla jednání přerušeno ještě na 
dalších 10 minut.  
 
Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Scheinherr, který reagoval na diskusní 
příspěvky. 
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člen ZHMP Nacher upřesnil pozměňovací návrh, předložený společně za kluby hnutí ANO 
a ODS ve znění: „Zastupitelstvo hlavního města Prahy  
I. bere na vědomí 
1. předloženou důvodovou zprávu 
2. přehled finančních nákladů na realizaci (případně údržbu) Geologického průzkumu 
Metra I. D včetně komplexního monitoringu a pasportizace v členění dle jednotlivých let 
realizace, který je uveden v příloze č. 1 tohoto usnesení“ 
Původní bod II. konstatuje, že si je vědomo potřeby dofinancovat z rozpočtových 
prostředků hl. m. Prahy realizaci (případně údržbu)….“ přeřadit do bodu „I. bere na 
vědomí“ a vytvořit tak nový bod 3. 
II. ukládá 1. Radě HMP 1. zajistit realizaci bodu II. tohoto usnesení za předpokladu, že 
stavba bude mít platné územní rozhodnutí a dojde k dohodě s vlastníky, kteří podali 
žaloby“  
Pro: 23 Proti: 17 Zdr.15 
Nebylo přijato. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
  25 
 

náměstek primátora Scheinherr 

 
k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou účelové neinvestiční dotace  
MČ Praha 11 a k úpravě rozpočtu vlastního hl. m. Prahy 
 
  
   TISK:        Z – 7318 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1  
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/34 
Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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Řizení schůze převzal I.náměstek primátora Hlaváček. 
  26 
 

náměstek primátora Vyhnánek 

 
k návrhu na úpravu rozpočtu v kapitole 04 - Školství, mládež a sport v roce 2019 na posílení 
mzdových prostředků pro pedagogické a nepedagogické pracovníky škol a školských  zařízení, 
zřizovaných hlavním městem Prahou a městskými částmi hlavního města Prahy 
 
  
   TISK:        Z – 7321 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  58        PROTI:   0       ZDRŽEL SE: 0    
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/35 
Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
člen ZHMP Stárek – technická – navrhl změnu ve schváleném programu jednání, a to bod 
poř. č. 36, tisk Z – 7340A radního Šimrala přeřadit k projednání za tisk poř. č. 26, tisk Z – 
7321 náměstka primátora Vyhnánka z důvodu tematické souvislosti  
 
Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 
Procedurální návrh člena ZHMP Stárka na přeřazení bodu poř. č. 36, tisk Z – 7340A za 
poř. č. 26, tisk Z – 7321  
Pro: 55 Proti: 1 Zdr. 1 
Bylo přijato. 
 
   36 
 

radní Šimral 

 
k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů v kapitole 0416 v roce 2019 na posílení 
mzdových prostředků pro pracovníky škol a školských zařízení zřizovaných hlavním městem 
Prahou a městskými částmi hlavního města Prahy 
 
  
   TISK:        Z – 7340 A 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  57        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/36 
Materiál uvedl radní Šimral. 
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Stárek. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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  27/1 
 

náměstek primátora Vyhnánek 

 
k návrhu na poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha - Březiněves z rozpočtu 
hlavního města Prahy v roce 2019 a k úpravě rozpočtu vlastního hl. m. Prahy 
 
  
   TISK:        Z – 7229 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/37 
Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
  27/2 
 

náměstek primátora Vyhnánek 

 
k návrhu na poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha - Libuš z rozpočtu hlavního 
města Prahy v roce 2019 a k úpravě rozpočtu vlastního hl. m. Prahy 
 
  
   TISK:        Z – 7260 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/38 
Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
   28 
 

náměstek primátora Vyhnánek 

 
k návrhu na poskytnutí účelové investiční dotace MČ Praha - Libuš na vrub kapitoly 1016 - 
rezerva na spolufinancování projektů EU/EHP z rozpočtu hlavního města Prahy 
 
  
   TISK:        Z – 7196 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  2   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/39 
Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Chabr, předseda výboru pro bezpečnost 
ZHMP Koubek. Reagoval primátor hl. m. Prahy. 
 
primátor hl. m. Prahy – technická – k zákonu o střetu zájmů a všeobecně známé informaci 
v souvislosti s ním 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
Procedurální návrh člena ZHMP Stuchlíka na přerušení jednání do příštího ZHMP 
Pro: 19 Proti: 22 Zdr. 8 
Nebylo přijato. 
 
Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 29/1 - 29/3 
Pro: 43 Proti: 1 Zdr. 1 
Bylo přijato. 
 
  29/1 
 

radní Chabr 

 
k návrhu na majetkoprávní vypořádání části pozemku parc.č. 289, k.ú. Suchdol 
 
  
   TISK:        Z – 7036 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/40 
Materiály pod poř. č. 29/1 - 29/3 uvedl radní Chabr. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
  29/2 
 

radní Chabr 

 
k návrhu na možný způsob řešení majetkoprávních vztahů týkajících se pozemků parc.č. 
4229/1 a 4229/9 v k.ú. Žižkov 
 
  
   TISK:        Z – 7357 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/41 
Usnesení bylo přijato. 
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  29/3 
 

radní Chabr 

 
k revokaci usnesení Rady hlavního města Prahy č. 734 ze dne 23. 4. 2019 k návrhu na možný 
způsob řešení majetkoprávních vztahů 
 
  
   TISK:        Z – 7295 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0 
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/42 
Usnesení bylo přijato. 
 
   30 
 

radní Chabr 

 
k návrhu směny pozemku parc.č. 3881/2 v k.ú. Vinohrady za část pozemku parc.č. 4316 v k. ú. 
Vinohrady ve vlastnictví hl.m. Prahy 
 
  
   TISK:        Z – 7118 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:   0  
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/43 
Materiál uvedl radní Chabr. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 31/1 - 31/5 
Pro: 46 Proti: 0 Zdr. 0 
Bylo přijato. 
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  31/1 
 

radní Chabr 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí pozemku parc.č. 403/4 o výměře 16 m2 v k.ú. Hostivař, obec 
Praha, z vlastnictví České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu: Úřad pro 
zastupování státu ve věcech majetkových, IČO: 69797111, se sídlem Rašínovo nábřeží 390/42, 
Praha 2 - Nové město, PSČ: 128 00, do vlastnictví hlavního města Prahy 
 
  
   TISK:        Z – 7135 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:   0  
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/44 
Materiály pod poř. č. 31/1 - 31/5 uvedl radní Chabr. 
 
V rámci projednávání bodu vystoupil člen ZHMP Dlouhý a navrhl procedurální návrh na 
sloučení diskuse k bodům poř. č. 32/1 - 32/4 
Pro: 45 Proti: 0 Zdr.0 
Bylo přijato. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
  31/2 
 

radní Chabr 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí pozemku parcelní číslo 168/5, v k.ú. Lahovice, obec Praha, z 
vlastnictví České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu: Úřad pro zastupování 
státu ve věcech majetkových, do vlastnictví hlavního města Prahy 
 
  
   TISK:        Z – 7074 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/45 
Usnesení bylo přijato. 
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  31/3 
 

radní Chabr 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí pozemku parc.č. 493/45 v k.ú. Libeň, obec Praha, z vlastnictví 
České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu: Úřad pro zastupování státu ve 
věcech majetkových, do vlastnictví hlavního města Prahy 
 
  
   TISK:        Z – 7059 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/46 
Usnesení bylo přijato. 
 
  31/4 
 

radní Chabr 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Ďáblice z vlastnictví České republiky, 
příslušnost hospodařit s majetkem státu pro Státní pozemkový úřad, IČO: 01312774 do 
vlastnictví hlavního města Prahy dle § 7 zákona č. 503/2012 Sb., o Státním pozemkovém 
úřadu a o změně některých souvisejících zákonů, ve znění pozdějších předpisů 
 
  
   TISK:        Z – 7147 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/47 
Usnesení bylo přijato. 
 
  31/5 
 

radní Chabr 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Březiněves, Ďáblice, Jinonice, Nusle, Stodůlky 
z vlastnictví České republiky s právem hospodaření s majetkem státu pro Státní statek hl. m. 
Prahy „v likvidaci“ do vlastnictví hlavního města Prahy 
 
  
   TISK:        Z – 7149 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/48 
Usnesení bylo přijato. 
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  32/1 
 

radní Chabr 

 
k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc.č. 4095/5, parc.č. 4095/6, parc.č. 4095/14, parc.č. 
4095/25 a parc.č. 4095/26 v k.ú. Modřany z vlastnictví Dopravního podniku hl.m. Prahy, 
akciová společnost, do vlastnictví hlavního města Prahy 
 
  
   TISK:        Z – 7084 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/49 
Materiály pod poř. č. 32/1 - 32/4 uvedl radní Chabr. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
  32/2 
 

radní Chabr 

 
návrh na úplatné nabytí pozemku v k.ú. Klánovice 
 
  
   TISK:        Z – 7123 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/50 
Usnesení bylo přijato. 
 
  32/3 
 

radní Chabr 

 
návrh na úplatné nabytí pozemku v k.ú. Sobín 
 
  
   TISK:        Z – 7143 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/51 
Usnesení bylo přijato. 
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  32/4 
 

radní Chabr 

 
k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 5927/2 a částí pozemků parc.č. 5855 a parc.č. 
2845/5 v k.ú. Záběhlice z vlastnictví společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního 
města Prahy 
 
  
   TISK:        Z – 7174 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   45       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/52 
Usnesení bylo přijato. 
 
Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 33/1 - 33/5 
Pro: 45 Proti: 0  Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 
  33/1 
 

radní Chabr 

 
k návrhu na úplatný převod části pozemku parc.č. 26/33 v k.ú. Stodůlky 
 
  
   TISK:        Z – 7035 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   42       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/53 
Materiály pod poř. č. 33/1 - 33/5 uvedl radní Chabr. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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  33/2 
 

radní Chabr 

 
k návrhu na úplatný převod části pozemku parc. č. 2639 o výměře 7 m2 k.ú. Libeň 
 
  
   TISK:        Z – 7107 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/54 
Usnesení bylo přijato. 
 
  33/3 
 

radní Chabr 

 
k návrhu na úplatný převod pozemků parc.č. 633/16, parc.č. 633/18 a parc.č. 633/20, k.ú. 
Košíře 
 
  
   TISK:        Z – 7032 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/55 
Usnesení bylo přijato. 
 
  33/4 
 

radní Chabr 

 
k návrhu na úplatný převod pozemků parc. č. 905/7, parc. č. 3192/42 a parc. č. 3192/45 o 
celkové výměře 124 m2 v k.ú. Michle a na bezúplatné zřízení služebnosti 
 
  
   TISK:        Z – 6877 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   43       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/56 
Usnesení bylo přijato. 
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  33/5 
 

radní Chabr 

 
k návrhu na úplatný převod pozemků parc.č. 232,235/2,775 v k.ú. Nový Studenec 
 
  
   TISK:        Z – 6869 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0    
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/57 
Usnesení bylo přijato. 
 
Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 34/1 - 34/3 
Pro: 42 Proti: 0 Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 
  34/1 
 

radní Chabr 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí 2 ks sloupů veřejného osvětlení včetně kabelového vedení v k.ú. 
Horní Měcholupy, obec Praha z vlastnictví společnosti Pivo Hostivar, a.s. do vlastnictví 
hlavního města Prahy 
 
  
   TISK:        Z – 7172 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/58 
Materiály pod poř. č. 34/1 - 34/3 uvedl radní Chabr. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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  34/2 
 

radní Chabr 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí parkovacích stání, uliční vpusti, prodloužení a rekonstrukce 
komunikace a chodníku při ul. Novgorodská, rekonstrukce chodníku při ul. Petrohradská, 
dopravního značení, opěrné zdi a drátěného plotu a pozemku parc.č. 2034/1 vše v k.ú. 
Vršovice, obec Praha z vlastnictví společnosti CENTRAL GROUP uzavřený investiční fond 
a.s. do vlastnictví hl.m. Prahy 
 
  
   TISK:        Z – 7075 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0  
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/59 
Usnesení bylo přijato. 
 
  34/3 
 

radní Chabr 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí komunikace včetně silničních betonových obrubníků, chodníků, 
svislého dopravního značení (3 ks) a vodorovného dopravního značení v k. ú. Braník z 
vlastnictví společnosti IMP, s r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 
 
  
   TISK:        Z – 7153 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   44       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/60 
Usnesení bylo přijato. 
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  35/1 
 

radní Chabr 

 
k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 
hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů, 
svěření správy věcí z vlastnictví hlavního města Prahy městským částem Praha 5, Praha 7, 
Praha 14, Praha 15 a odejmutí správy svěřených věcí z vlastnictví hlavního města Prahy 
městským částem Praha 7, Praha 15, Praha - Satalice 
 
Svěření: 
Praha 7 (pozemky v k.ú. Bubeneč a Holešovice) 
Praha 15 (pozemky v k.ú. Hostivař) 
Praha 14 (pozemky v k.ú. Černý Most a v k.ú. Hloubětín) 
Praha 5 (pozemky v k.ú. Jinonice) 
Praha 8 a Praha 9 (pozemek v k.ú. Kobylisy a pozemky v k.ú. Vysočany) 
 
Odejmutí: 
Praha 7 (pozemky v k.ú. Bubeneč a Holešovice) 
Praha - Satalice (pozemky v k.ú. Satalice) 
Praha 15 (pozemky v k.ú. Hostivař) 
  
   TISK:        Z – 7253 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/61 
Materiál uvedl radní Chabr. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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  35/2 
 

radní Chabr 

 
k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 
hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů, 
odejmutí správy svěřené věci z vlastnictví hlavního města Prahy městské části Praha - 
Řeporyje (pozemek v k.ú. Zadní Kopanina) a k návrhu změny zřizovací listiny příspěvkové 
organizace Dům dětí a mládeže hlavního města Prahy 
 
  
   TISK:        Z – 7315 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0       ZDRŽEL SE: 0    
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/62 
Materiál uvedl radní Chabr. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
Bod poř. č. 36, tisk Z – 7340A byl na základě uskutečněného hlasování předřazen za bod 
poř. č. 26, tisk Z – 7321 náměstka primátora Vyhnánka 
 
 
 37/1 
 

radní Šimral 

 
k návrhu na poskytnutí dotací v souladu se Zásadami pro partnerství hl. m. Prahy při 
pořádání akcí v oblasti sportu a v oblasti volné času dětí a mládeže (1. uzávěrka 2019) 
 
  
   TISK:        Z – 7089 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   44       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/63 
Materiál uvedl radní Šimral. 
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Stárek. Reagoval radní Šimral. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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 37/2 
 

radní Šimral 

 
k návrhu na poskytnutí dotace z rozpočtu hlavního města Prahy na rok 2019 z kapitoly 04 - 
Školství, mládež a sport pro MČ Praha 16 
 
  
   TISK:        Z – 7313 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/64 
Materiál uvedl radní Šimral. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Stárek, radní Šimral, Hanzlík 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 38/1 - 38/7 
Pro: 44 Proti: 0  Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 
 38/1 
 

radní Šimral 

 
k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Vyšší odborná škola grafická a 
Střední průmyslová škola grafická, Praha 1, Hellichova 22 
 
  
   TISK:        Z – 7105 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   42       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:   0  
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/65 
Materiály pod poř. č. 38/1 - 38/7 uvedl radní Šimral. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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 38/2 
 

radní Šimral 

 
k návrhu na změnu zřizovacích listin příspěvkových organizací hl.m. Prahy - domů dětí a 
mládeže, v působnosti odboru SML MHMP 
 
  
   TISK:        Z – 7155 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/66 
Usnesení bylo přijato. 
 
 38/3 
 

radní Šimral 

 
k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Střední průmyslová škola 
strojnická, škola hlavního města Prahy, Praha 1, Betlémská 4/287 
 
  
   TISK:        Z – 7236 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/67 
Usnesení bylo přijato. 
 
 38/4 
 

radní Šimral 

 
k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Gymnázium, Praha 9, 
Chodovická 2250 
 
  
   TISK:        Z – 7191 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/68 
Usnesení bylo přijato. 
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 38/5 
 

radní Šimral 

 
k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Střední škola dostihového sportu 
a jezdectví 
 
  
   TISK:        Z – 6951 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/69 
Usnesení bylo přijato. 
 
 38/6 
 

radní Šimral 

 
k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Střední odborná škola, Praha 5, 
Drtinova 3/498 
 
  
   TISK:        Z – 7219 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   45       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:   0  
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/70 
Usnesení bylo přijato. 
 
 38/7 
 

radní Šimral 

 
k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola Tolerance,  
Praha 9, Mochovská 570 
 
  
   TISK:        Z – 7165 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0  
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    7/71 
Usnesení bylo přijato. 
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   39  předsedové výborů ZHMP 

 
 
k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 
 
  
   TISK:        Z – 7410 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0       ZDRŽEL SE:   0  
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  7/72 
Úvodem seznámil primátor hl. m. Prahy přítomné s předloženým návrhem.  
 
V diskusi vystoupila členka ZHMP Burgerová.  
 
Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 
„Zastupitelstvo hlavního města Prahy I. odvolává ke dni 24. 5. 2019 z funkce člena Výboru 
pro výchovu a vzdělávání ZHMP Ing. Tomáše Obdržálka 
II. volí ke dni 25. 5. 2019 do funkce člena Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP PhDr. 
et Mgr. Kryštofa Kozáka, Ph.D.“ 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 
1 Z-7343 o významných dopravních omezeních na hlavních 

komunikacích v Praze 
 

náměstek 
primátora 
Scheinherr 

2 Z-7262 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v 
roce 2019 o neinvestiční transfery ze státního 
rozpočtu z MŠMT a k návrhu na úpravu rozpočtu 
běžných výdajů v kap. 0416 v roce 2019 u škol a 
školských zařízení, zřizovaných hlavním městem 
Prahou a u škol a školských zařízení, zřizovaných 
městskými částmi hlavního města Prahy 
 

radní Šimral 

3 Z-7362 ocenění za mimořádné nasazení ve službách Hlavního 
města Prahy 

radní Šimral 

4 Z-7294 informace o stavu implementace Operačního 
programu Praha - pól růstu ČR 

primátor  
hl.m. Prahy 

5 Z-7278 o proplácení náhrady mzdy a výdělku ušlého v 
souvislosti s výkonem funkce neuvolněného člena 
Zastupitelstva hl. m. Prahy v roce 2018 

primátor  
hl.m. Prahy 

6 Z-7355 k informativní zprávě o plnění úkolů vyplývajících z 
usnesení Zastupitelstva hl.m. Prahy 

primátor  
hl.m. Prahy 
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Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 
 
Odpověď náměstka primátora Scheinherra na podnět ze dne 19. 3. 2019 – stížnost na 
porušování nadměrného hluku dopravních prostředků s hlučnými pohonnými jednotkami 
(MUDr. Petr Tax, *****) 
 
Odpověď 1.náměstka primátora Hlaváčka  na žádost o podporu ve věci změn Územního 
plánu sídelního útvaru HMP Z 2844/00 a Z 2866/00 
(Mgr. Kateřina Šilhová Šafránková, *****) 
 
Odpověď 1.náměstka primátora Hlaváčka  na žádost o podporu ve věci změn Územního 
plánu sídelního útvaru HMP Z 2844/00 a Z 2866/00 
(Ing. Pavel Šušák, *****) 
 
Odpověď 1.náměstka primátora Hlaváčka  na žádost o podporu ve věci změn Územního 
plánu sídelního útvaru HMP Z 2844/00  
(Ing. Jan Baranyk, *****) 
 
Odpověď náměstka primátora Hlubučka na petici za zřízení chráněné oblasti přirozené 
akumulace vod v oblasti soutoku Vltavy a Berounky ze dne 11. 4. 2019 
(Václav Vojíř, *****) 
 
Odpověď náměstka primátora Scheinherra k otevřenému dopisu ve věci zlepšení prostředí 
na magistrále  
(Automat, z. s., Vratislav Filler, Vodičkova 704/36, 110 00 Praha 1) 
 
Dopis 1.náměstka primátora Hlaváčka  k tématu Metropolitního plánu, zpracovaného 
Institutem plánování a rozvoje hl. m. Prahy  
(Arnika – Centrum pro podporu občanů, Václav Orcígr, Dělnická 13, 170 00 Praha 7) 
 
Dopis náměstka primátora Hlubučka ve věci informací, týkajících se realizace prodloužení 
vodovodního a kanalizačního řádu v lokalitě Praha 5 – Zbraslav, Závist 
(Ing. Jaromíra Bísková, *****) 
 
Odpověď náměstka primátora Hlubučka na petici ve věci zachování současného vzhledu a 
charakteru vrchu Petřina 
(Mgr. Romana Ertlová, *****) 
 
Dopis z pověření náměstka primátora Vyhnánka ve věci vyřízení podání Radě HMP na 
poskytnutí návratné finanční výpomoci městské části Praha 12 ve výši 120 000 tis. Kč na 
výstavbu budovy ÚMČ Praha 12 
(Mgr. Jan Adamec, starosta MČ Praha 12) 
 
Interpelace k materiálu Z – 7092: Návrh na změnu ÚP č. 118/2018 ve věci uvedení 
pozemku č. 133/2 do stavu roku 2009 
(Lenka Stránská, *****) 
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Otevřený dopis vedení Magistrátu hl. m. Prahy a členům Zastupitelstva – podpora 
seniorských spolků  
(Jana Ouředníčková, *****) 
 
Odpověď na dopis č. j. 534440/2019 ze dne 21. 3. 2019 s výzvou o předložení kupní 
smlouvy – privatizace bytového domu Španielova 1327 – 1329, Řepy 
(JUDr. Marcela Ondřejová, *****) 
 
Připomínka ke Změně ÚP HMP Z 1768 Výstavba rodinných domů s pásem zeleně podél 
ochranného pásma na území správního obvodu Praha 6 
(Ing. arch. Eva Řezáčová, Ing. arch. Jan Alex Řezáč, *****) 
 
Petice proti výstavbě bytových objektů a zachování stávající zeleně v lokalitě Třebešín na 
parcelních číslech: 1463/4, 1463/5, 1463/6, 1463/29 a 1463/3 v k. ú. Strašnice v Praze 10 
ze dne 28. 3. 2019 
(za petiční výbor: Ing. Jana Mádlová, Ing. Miluše Havlenová, Renata Roudnická, ***) 
 
 
Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 
zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 
 
Přijatá usnesení ZHMP č. 7/1 až č. 7/72 jsou součástí tohoto zápisu. 
 
Primátor hl. m. Prahy před ukončením tohoto zasedání informoval, že žádost o mimořádné 
jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy, která byla doručena, bude vyřízena v zákonném 
termínu.  
 
Závěrem primátor hl. m. Prahy konstatoval, že program tohoto jednání Zastupitelstva hl. m. 
Prahy byl vyčerpán, poděkoval všem za účast a zakončil jednání v 7,26 hodin. 

 
 
 
 
 

MUDr. Zdeněk  H ř i b 
primátor hl. m. Prahy 

 
 
 

Ověřovatelé zápisu: 
                      

Jiří  D o h n a l 
 
 
 

Jiří  Z a j a c 
 
 
Zapsala:  Mgr. Jana Soběslavská 
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	   TISK:        Z – 7357
	   TISK:        Z – 7295
	   TISK:        Z – 7118
	   TISK:        Z – 7135
	   TISK:        Z – 7074
	   TISK:        Z – 7059
	   TISK:        Z – 7147
	   TISK:        Z – 7149
	   TISK:        Z – 7084
	   TISK:        Z – 7123
	   TISK:        Z – 7143
	   TISK:        Z – 7174
	   TISK:        Z – 7035
	   TISK:        Z – 7107
	   TISK:        Z – 7032
	   TISK:        Z – 6877
	   TISK:        Z – 6869
	   TISK:        Z – 7172
	   TISK:        Z – 7075
	   TISK:        Z – 7153
	   TISK:        Z – 7253
	   TISK:        Z – 7315
	   TISK:        Z – 7089
	   TISK:        Z – 7313
	   TISK:        Z – 7105
	   TISK:        Z – 7155
	   TISK:        Z – 7236
	   TISK:        Z – 7191
	   TISK:        Z – 6951
	   TISK:        Z – 7219
	   TISK:        Z – 7165
	   TISK:        Z – 7410

